

Pictures of a Believer - Part 1 信徒的样式 - 第一部分

1. The Believer as a SON (2 Timothy 2:1) 信徒是儿子

2 Timothy 2:1 “You therefore, my son, be strong in the grace that is in Christ Jesus.”
提后 2: 1 我儿啊，你要在基督耶稣的恩典上刚强起来。

Truths in the Bible Regarding This: 圣经有关这方面的真理：

A. All people are God’s CREATION 万有都是神 创造的

Colossians 1:16 “For by Him all things were created that are in heaven and that are on earth, visible and invisible, whether thrones or dominions or principalities or powers. All things were created through Him and for Him.”

哥罗西书 1:16 因为万有都是靠他造的，无论是天上的，地上的；能看见的，不能看见的；或是有位的，主治的，执政的，掌权的；一概都是藉著他造的，又是为他造的。

B. God loves THE WORLD (John 3:16) 神爱 世人

John 3:16 For God so loved the world, that he gave his only begotten Son, that whosoever believeth in him should not perish, but have everlasting life.

约翰福音 3: 16 「神爱世人，甚至将他的独生子赐给他们，叫一切信他的，不至灭亡，反得永生。

C. Only those BORN AGAIN are children of God. 只有那些 重生了的 才是神的儿女

John 1:12 “But as many as received Him, to them He gave the right to become children of God, to those who believe in His name.”

约翰福音 1: 12 凡接待他的，就是信他名的人，他就赐他们权柄，作神的儿女。

2. The Believer as a STEWARD (2 Timothy 2:2) 信徒是 管家

2 Timothy 2:2 “And the things that you have heard from me among many witnesses, commit these to faithful men who will be able to teach others also.”

提后 2:2 你在许多见证人面前听见我所教训的，也要交托那忠心能教导别人的人。

林前 4:2 所求於管家的，是要他有忠心。

3. The Believer as a SOLDIER (2 Timothy 2:3, 4) 信徒是 战士

“You therefore must endure hardship as a good soldier of Jesus Christ. No engaged in warfare entangles himself with the affairs of this life ...”

提后 2:3 你要和我同受苦难，好像基督耶稣的精兵。 2Ti 2:4 凡在军中当兵的，不将世务缠

身，好叫那招他当兵的人喜悦。

4. **The Believer as an ATHLETE** (2 Timothy 2:5) 信徒是 竞技者

“And also if anyone competes in athletics, he is not crowned unless he competes according to the rules.” 提后 2:5 人若在地上比武，非按规矩，就不能得冠冕。

There is coming a day of judgment: 将来有审判

a. **The GREAT WHITE THRONE judgment (Rev. 20:11, 15) 白色大宝座 的审判**

Revelation 20:11, 15 “Then I saw a great white throne and Him who sat on it, from whose face the earth and the heaven fled away... And anyone not found written in the Book of Life was cast into the lake of fire.”

Rev 20:11 我又看见一个白色的大宝座与坐在上面的；从他面前天地都逃避，再无可见之处了。

Rev 20:15 若有人名字没记在生命册上，他就被扔在火湖里

b. **BEMA (Romans 14:10, 12, 1 Corinthians 9:24, 27) 基督台前的审判**

Romans 14:10, 12 “But why do you judge your brother? Or why do you show contempt for your brother? For we shall all stand before the judgment seat of Christ... So then each of us shall give account of himself to God.”

罗马书 14:10 你这个人，为什麼论断弟兄呢？又为什麼轻看弟兄呢？因我们都要站在神的台前。

14:12 这样看来，我们各人必要将自己的事在神面前说明。

I Corinthians 9:24, 27 “Do you not know that those who run in a race all run, but one receives the prize? Run in such a way that you may obtain it... I discipline my body and bring it into subjection, lest, when I have preached to others, I myself should become disqualified.”

林前 9:24 岂不知在地上赛跑的都跑，但得奖赏的只有一人？你们也当这样跑，好叫你们得著奖赏。 9:27 我是攻克己身，叫身服我，恐怕我传福音给别人，自己反被弃绝了。

2 Timothy 4:7-8 “I have fought the good fight, I have finished the race, I have kept the faith. Finally, there is laid up for me the crown of righteousness, which the Lord, the righteous Judge, will give to me on that Day ...”

提后 4:7 那美好的仗我已经打过了，当跑的路我已经跑尽了，所信的道我已经守住了。

4:8 从此以後，有公义的冠冕为我存留，就是按著公义审判的主到了那日要赐给我的；不但赐给我，也赐给凡爱慕他显现的人。